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Warehouse, Ouagadougou.
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Warehouse, Ouagadougou.
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Warehouse, Fredericia Harbour, Denmark Transport from Denmark to final destination



Make your export from Africa a reality
We ship products for companies, shops and organisations / NGOs producing and 
exporting from Africa. We work with coordinators and agents with warehouse 
facilities in:
•	 Ougadougou, Burkina Faso
•	 Accra and Bolgatanga, Ghana
•	 Nairobi and Mombasa, Kenya
•	 Harare, Zimbabwe

We take care of your products from West and East African countries or South-
ern Africa, pack them in our containers in Tema Harbour, Ghana or Southern 
Africa, and ship them to Denmark. We offer a fixed price pr m3 for any destina-
tion worldwide. We deliver at any address agreed on. Feel free to contact us for 
quotations.
Morten Ledskov – info@hammershusfairtrade.dk  Tel. +45 2424 3131

Safe and competitive shipping of 
your products from Africa to Europe

Nous expédions des produits pour des entreprises, organisations, ONG et ma-
gasins africains et européens. Nous travaillons en collaboration avec des agents et 
des responsables dont les établissent et entrepôts se trouvent:
•	 à Ouagadougou au Burkina Faso. 
•	 à Accra et Bolgatanga au Ghana.
•	 à Nairobi et Mombasa au Kenya.
•	 à Harare au Zimbabwe.

Nous nous occupons de vos produits en provenance des pays d’Afrique de l’ouest 
ou du sud, nous les empaquetons dans nos conteneurs à Tema Harbour, au Gha-
na, Mombasa, Kenya ou dans le sud de l’Afrique, et nous les expédions à l’échelle 
mondiale. Nous proposons un prix fixe pr m3 pour toute destination en Europe 
et dans l’outre-mer. Nous pouvons livrer à toute adresse convenue au préalable. 
N’hésitez pas à nous contacter pour un devis.
Morten Ledskov – info@hammershusfairtrade.dk  Tel. +45 2424 3131

Expédition sécurisée et compétitive de vos 
produits en provenance d’Afrique vers l’Europe

Strandvejen 80, DK3770 Allinge, Denmark 
info@hammershusfairtrade.dk  Tel. +45 2424 3131


